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         18.09.2020 

 

Innkalling til møte i SU (Samarbeidsutvalet) og SMU (skulemiljøutvalet) ved Fogn 

oppvekstsenter 

 

Møtedato og stad: torsdag 1. oktober kl. 17:30 i vestibylen. 

 

 

Innkallinga går i utgangspunktet til alle foreldrerepresentantane i FAU. Desse vil ha møte i 

forkant av SU for å velge kven som blir medlemmar i SU/SMU. Pål har ansvar for dette 

møtet.  

 

 

FAU:  

Tanja Elise Sandanger Giske (foreldrerepresentant i barnehagen) 2019-20 og 2020-21 

Else Marie Grødem  (foreldrerepresentant i barnehagen) 2019-2020 og 2020-21    

Håvard Østhus (foreldrerepresentant 1.-2,.klasse) 2020-2021 og 2021-2022    

Alexander Stensnes (foreldrerepresentant 1.-2.klasse)  2019-2020 og 2020-2021 

Kristel Borgemyr (foreldrerepresentant 3.-4.klasse) 2019-2020 og 2020-2021   

Pål Grønås (foreldrerepresentant 3.-4.klasse) 2020-2021 

Morten Sangedal (foreldrerepresentant 5.-7.klasse) 2020-2021 og 2021-2022  

Trond Egil Sivertsen (foreldrerepresentant 5.-7.klasse) 2020-2021 

 

 

SU: 

2 foreldrerepresentantar frå barnehagen:  

Elise Marie Grødem  

Tanja Elise Sandanger Giske 

2 foreldrerepresentantar frå skulen (skal veljast og vere på plass før møtet i SU): 

1. Pål Grønås 

2. Morten Sangedal 

2 representantar frå tilsette i barnehagen (skal veljast og vere på plass før møtet i SU): 

1. Tora Elisabeth Glimsdal Sandanger 

2.    

1 representant frå lærarane i skulen  

1. Jakob Bø  

1 representant for andre tilsette på oppvekstsenteret 

1. Anne Martha Straumstein   

Covid-19: Smittereduserande tiltak gjeld for all møteverksemd på oppvekstsenteret. Vi 

ber særskilt om at du ikkje kjem dersom du er sjuk eller har forkjølelsessymptom 
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2 elevrådsrepresentantar:  

1. Martha Elen Straumstein  

2. Birk Sivertsen 

2 kommunale representantar 

Heidi Bø Sangedal (kommunal representant) 

Hilde Folkvord Juul  (rektor og kommunal representant) 

 

Verneombod Dag Olav Sæbøvåg (møter ved behov) 

 

 

 

Beste helsing 

Hilde Folkvord Juul 

Rektor - Fogn oppvekstsenter 

Mail hilde.folkvord.juul@finnoy.kommune.no 

Telefon: 51 71 46 80 /48 86 94 52 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://hilde.folkvord.juul@finnoy.kommune.no
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SAKLISTE 

 

Sak 01 – 20/21: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Sak 02 – 20/21: Godkjenning av referat frå førre møte  

 

Sak 03 – 20/21: Gjennomgang av oppgåver og ansvarsområde til FAU, SU, SMU og elevråd 

 

Sak 04 – 20/21: Konstituering av SU 2020/2021, val av leiar og nestleiar 

 

Sak 05 – 20/21: Møteplan for SU/SMU 2020/2021 

 

Sak 06 – 20/21: Orienteringar frå rektor  

 

Sak 07- 20/21:  Ordensreglement 

 

Sak 08- 20/21:  Trygg skuleveg 

 

Sak 09- 20/21:   Ymse 

 

 

 

Sak 01 – 20/21: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Innstilling frå rektor: SU godkjenner innkalling og sakliste 

 

Vedtak: SU godkjenner innkalling og sakliste 

 

 

Sak 02 – 20/21: Godkjenning av referat frå førre møte 

 

Referat frå siste SU-møte før sommaren er vedlagt sakspapira. 

 

Innstilling frå rektor: SU godkjenner referatet frå førre møte 

 

Vedtak: SU godkjenner referatet frå førre møte. Det blei også avklart at referat frå forrige 

møte blir lagt ut på heimesida etter at det er godkjent i SU.  

 

Sak 03 – 20/21: Gjennomgang av oppgåver og ansvarsområde til FAU, SU, SMU og 

elevråd 

 

Saksutgreiing: Rektor informerer kort om kva FAU, SU, SMU og elevrådet er, kven dei 

består av, og kva for oppgåver og ansvarsområde dei har. Det er ope for spørsmål frå 

medlemmane i SU.  

 

Innstilling frå rektor: SU tek rektor sin gjennomgang til orientering. 

Vedtak:  SU tek rektor sin gjennomgang til orientering. 
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Sak 04 – 20/21: Konstituering av SU og SMU 2020/2021 

 

Saksutgreiing: Val av leiar og nestleiar av SU og SMU.  

 

Innstilling frå rektor: Ingen 

 

Vedtak: Pål Grønås blei valt som leiar. Morten Sangedal blei valt som nestleiar.  

 

 

Sak 05 – 20/21: Møteplan for SU/SMU 2020/21 

 

Saksutgreiing: Det står i årshjulet for heim/skulesamarbeid at det skal vera fire møter i SU og 

SMU kvart skule- og barnehageår. Vi har i fleire år praktisert at SMU har møte direkte etter 

SU, i og med at alle som er i SMU, alt har stilt opp på møte i SU. Viktig å sjå til at elevar og 

foreldre er i fleirtal i SMU.  

 

Møteplan for SU/SMU blei bestemt før sommaren. Møtet i dag blei flytta frå 29. September 

på grunn av folkemøtet same dag. Føljande møtedatoar for skuleåret 2020 – 21 blei fastsett 

på siste SU før sommaren.   

1. Møte: Tysdag 29. september kl 17:30, er flytta til 01.oktober  

2. Møte: Tysdag 01. desember kl. 17.30, torsdag  

3. møte: Tysdag 16. februar kl. 17.30 

4. møte: Tysdag 01.juni kl. 17.30 

 

I utgangspunket er møta klokka 17:30  på tysdagar, men dette kan endrast på.  

 

Innstilling frå rektor: SU seier seg einig i møteplanen for SU/SMU 2020-2021 

 

Det kom opp forslag om å flytte møta i SU og SMU til dagtid. Dette året er ingen av 

medlemmane pendlarar, og har derfor høve til dette. For elevane er dette ei god løysing.  

 

Vedtak:  Det blei vedtatt å flytte møta i SU og SMU til dagtid på torsdagar føljande datoar:  

26. november 

11. februar  

27. mai 

 

 

Sak 06 – 20/21: Orienteringar frå rektor 

 

Saksutgreiing: Her vil rektor orientere om 

 

● Covid 19 og smittereduserande tiltak. Oppvekstsenteret har fått beskjed om å vere 

budd på å gå frå gult nivå til rødt nivå. Dette inneberer at elevane blir organisert i 

mindre grupper, få og faste lærarar/vaksne, avgrensa aktivitetar der mange er samla. 

Dersm det blir bestemt av smittevernkontoret i Stavanger, må ein også vere budd på 
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redusjon i tilbodet i barnehagen og i skulen. Dersom det skulle oppstå ein situasjon 

der ein av dei tilsette eller barna testar positivt, vil smittevernlegen ta kontakt med 

rektor og gi informasjon om kva tiltak som må setjast i verk.   

Det kom innspel frå foreldra om oppvekstsenteret ville bli pålagt å følge ev. tiltak som 

i hovudsak gjeld store skular i Stavanger. Dette vil vi truleg få høve til, men vi må 

uansett følge det som blir bestemt av smittevernlegen. Skulen er budd på ulike 

senario, og vi må handtere dei situasjonane vi kjem i, i samarbeid med overordna 

leiing.  

  

● Barnehage- og skuleoppstarten denne hausten. Herunder også personalsituasjonen. 

Kort orientering om oppstart. Det har vore eindel fråvær blant barn og elevar denne 

hausten med feber og influensasymptom. Dette har også ført til smitte blant tilsette- 

særleg i barnehagen og dermed høgare fråvær. Foreldra i barnehagen ønsker meir 

informasjon om kven som er på jobb, kven som er vikar i løpet av veka. Gjerne pr e-

post.  

 

Det kom også opp spørsmål om når ein kan begynne med matservering i 

barnehagen igjen. Hilde tar dette med til personalmøte i barnehagen for å avklare 

korleis vi ev. kan starte opp igjen med mat etter haustferien, samtidig som vi ivaretar 

krava til godt smittevern. Det vil uansett ikkje vere eit problem å servere mat til 

måltidene.  

 

● Budsjett 2021 

Budsjett for 2021 blir presentert av kommunedirektøren (rådmannen) 23. oktober. 

Dette året skal kommunen spare i 123 mill. inan oppvekst og levekår. Vi må derfor 

vere budd på at innskjeringane også kan ramme oppvekstsentera. Inneverande år 

har vi fått behalde budsjettet frå då vi var Finnøy kommune, men signal om at vi ikkje 

må ta dette som sikkert for neste år. Etter at budsjettet er presentert, går det til 

politisk behandling og det er i denne perioden vi kan påvirke. Budsjettet blir politisk 

vedtatt i desember.  

 

● Satsings- og fokusområder for skule- og barnehageåret. Det er laga felles årsplan for 

alle 3 oppvekstbarnehagane. Barnehagen sitt satsingsområde er dette året  

Berekraftig utvikling i eit kunstnerisk perspektiv. Satsingsområdet i skulen er dette 

året ny læreplan LK20.  

 

● Orientering om oppgradering uteområdet. Vi har fått nye reiler og ny rutsjebane i 

tillegg til at tryggleiken rundt leikeapparata er sikre (fallsand). Hovudoppgraderinga 

av leikeområdet er planlagt 2021 – 2022.  

 

 

● Samarbeid med grendalaget, Robin Hood-skogen og stort foreldremøte til våren. Det 

blei orientert om møte Hilde hadde med grendalaget om Robin Hood-skogen. Dette 

er eit felles uteområde for alle på Fogn. Oppvekstsenteret ønsker at Robin Hood-

skogen skal legge dette området inn i dugnadsaktivitetar til grendalaget. Rektor har 

også invitert grendalaget til å bli med å arrangere eit felles foreldremøte/bygdemøte 

til våren der dei eldste elevane og ungdommane på øya er med. Tema er ikkje 



________________________________________________________________ 
Fogn oppvekstsenter – levande og lærande 

fastsett, men det er jobba med forslag om tema i retning av lyst til å busette seg på 

Fogn i framtida.   

 

● Brannsyn i oktober. Tilbakemelding frå branntilsynet blir gitt i neste møte.  

 

● Solidaritetsaksjonen dette året blir truleg arrangert på ein annan måte enn vanleg, 

pga Koronasituasjonen. Vi kan ikkje arrangere ein kveld med mat, underhaldning og 

salg i gymsalen slik tradisjonen er.   

 

● Evt. anna informasjon 

 

Innstilling frå rektor: SU tek orienteringa til etterretning 

 

Vedtak: SU tek orienteringa til etterretning 

 

 

Sak 07- 20/21:  Ordensreglement  orientere om forskrift Stavanger kommune 

Ordensreglementet må reviderast etter at kommunal forskrift er godkjent politisk. Denne 

forskrifta er overordna skulen sitt ordensreglement. 

 

Forslag er ute på høyring med frist 02.10.20. Saka er sendt til FAU v/Pål. Kommunen ber 

særskilt om synspunkt knytt til sanksjonar : Utvalg for oppvekst og utdanning ber 

høringsrunden gi svar på hva aktørene som besvarer høringen mener om anmerkninger og 

bruken av sanksjoner generelt. Er det alternativer for ordlyden som ville vært bedre eller et 

annet perspektiv vi burde lagt i grunn? Hvilke tiltak vil hjelpe barna best for å endre eventuell 

utfordrende atferd? 

 

Sjå vedlegg med høyringsutkastet Forslag til nytt ordensreglement.  

 

FAU har handsama saka og viser til kommunalt foreldreutvalg sine innspel.  

 

Innstilling frå rektor: Når ny forskrift til ordensreglement er politisk vedtatt, skal lokalte 

ordensreglar reviderast og leggast fram for SU til godkjenning. SU tar saka til orientering.  

  

Vedtak: Når ny forskrift til ordensreglement er politisk vedtatt, skal lokalte ordensreglar 

reviderast og leggast fram for SU til godkjenning. SU tar saka til orientering. 

 

Sak 08 – 20/21: Trygg skuleveg 

Pr i dag har alle elevane på Sjernarøy oppvekstsenter og Ombo oppvekstsenter rett til gratis 
skuleskyss pga farleg skuleveg. Dette er kommunalt vedtak (Finnøy kommune).  
Elevar i grunnskolen har rett til gratis skuleskyss dersom veglengda er lengre enn 2 km for 

elevane i 1.klasse og 4 km for dei andre elevane, jf. oppll. § 7-1.  Elevar som har farleg 

skuleveg kan få rett til gratis skuleskyss dersom skulevegen blir vurdert som farleg. 

Følgande forhold skal då vurderast:  

• fartsgrense på vegen 

• er det gang- og sykkelsti  

• er det gatelys 
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• er vegen er farleg (uoversikteleg m.m.) 

 

Dette er forhold som ikkje er tilstades på Sjernarøy og Ombo, og det same gjeld for 

skulevegen på Fogn oppvekstsenter. Her er det ikkje gang- og sykkelveg, vi har ikkje gatelys 

og vegen har inga fartsgrense med unnatak vegstykket rett utanfor skulen. Vi kan også 

peike på prinsippet om likebehandling.  

 

Dette betyr at mange av elevane våre må gå/sykle langs ein smal og mørk veg med relativt 

mykje trafikk – særleg knytt til båt- og ferjetider.  

 

Rektor har sendt spørsmål til kommuneleiinga og bedt om ei vurdering av skulevegen på 

Fogn, samt ei orientering om kva skal til for at skuleskyssen blir vurdert/kva prosess som 

skal følgast. Kommunen har svart at det skal gjerast ei ny vurdering av praksis med gratis 

skuleskyss og farleg skuleveg, og at gjeldande rutiner/reglar gjeld inntil vidare.    

 

Innstilling frå rektor: SU tek saka til orientering.  

 

Vedtak: SU støttar innspelet om farleg skuleveg og ber rektor undersøke saksgangen for å til 

vedtak og gratis skuleskyss på plass.  

 

SAK 9 – 20/21: Ymse. Det var ingen saker under ymse.  

 

 

 

 

 

 

Sakliste for SMU (Skulemiljøutvalet) 

Skolemiljøutvalet har som mål å bidra til at skulen, dei tilsette, foreldra og elevane saman 

jobbar for eit trygt og godt læringsmiljø på skulen.  

 

SAK 1 – 20/21: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

SAK 2 – 20/21: Godkjenning av referat frå førre møte i SMU 

 

SAK 3 – 20/21: Konstituering av SMU, val av leiar 

 

SAK 4 – 20/21: Skulemiljøet på Fogn oppvekstsenter 

 

SAK 5 – 20/21: Brukarundersøkingar  

 

SAK 6 – 20/21: Orienteringar frå rektor 

 

SAK 7 – 20/21: Ymse (Det er fint om saker under “Ymse” vert spelt inn på førehand, og  

                         seinast under saka “Godkjenning av innkalling og sakliste”.) 
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SAK 1 – 20/21: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Innstilling frå rektor: SU godkjenner innkalling og sakliste 

 

Vedtak: SU godkjenner innkalling og sakliste 

 

  

SAK 2 – 20/21: Godkjenning av referat frå førre møte i SMU. 

 

Det blei ikkje gjennomført møte i SMU før sommaren pga koronasituasjonen.  

 

Innstilling frå rektor: SMU tek saka til orientering.  

 

Vedtak: SMU tek saka til orientering. 

 

SAK 3 – 20/21: Konstituering av SMU, val av leiar 

SMU kan ha dei same representantane som i SU, men foreldre og elevar skal vere i fleirtal. 

Dette kan gjerast ved å gi  dobbeltstemme til elevane eller foreldra ved avgjerder.  

 

Medlemmane i SU, med unnatak av foreldrerepresentantane og representantar frå tilsette i 

barnehagen, er medlemmar av SMU.  

 

Innstilling frå rektor: Ved avstemming tilrår rektor at elevrepresentantane får dobbeltstemme.  

Ut over dette har rektor inga instilling.  

 

Vedtak:  

Birk Sivertsen blei valt som leiar av SMU for skuleåret 2020-2021.  

Dersom elevar og foreldre er i mindretal ved ei ev. avstemming, skal fleirtalet sikrast ved at 

elev- eller foreldrerepresentantane får dobbeltstemme.   

 

SAK 4 – 20/21: Skulemiljøet på Fogn oppvekstsenter 

 

Vi har lågare elevtal dette året. Færre elevar gir oss større utfordringar med skulemiljøet, 

særleg i friminutta. Det er naturleg nok vanskelegare å få til gruppeaktivitetar og lagspel. Til 

no har ballbingen litt lite brukt.  

 

Skulen har gitt ressursar til ein tilsett som saman med elevrådet skal planlegge aktivitetar og 

lage ein plan for aktivitetar i friminutta/trivselsleiar, samt sette igang aktivitetane.  Jakob som 

har ansvar for både elevråd og friminuttsaktivitetane orienterte om kva tiltak som har starta 

opp og kva planar ein har framover. M.a. har elevråd ansvar for å organisere felles leik ute. I 

tillegg vil ein bruke idear og opplegg for Trivselsleiarprogrammet i dette arbeidet.  
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Ved konfliktsituasjonar mellom elevar, er dei tilsette raskt tilstades og prøver å løyse 

konflikten. Vi legg vekt på at begge partar skal bli høyrt. Vi er også raske med å ringe heim 

for å orientere om saka.   

 

Elevane ønsker at vi startar opp igjen med å spise lunsj ute i foajeen. Dette er ikkje gjort i 

koronasituasjonen, men vil starte opp så snart som råd.   

 

Innstilling frå rektor: SMU tek saka til orientering 

 

Vedtak: SMU tek saka til orientering 

 

SAK 5 – 20/21: Brukarundersøkingar  

Elevundersøkinga blir gjennomført i 5.-7.klasse denne hausten. Resultata vil bli presentert 

på møte i desember eller februar.  

 

Nasjonale prøver i lesing, rekning og engelsk er gjennomført. Resultatet til den enkelte elev 

vil bli gitt til foreldra på foreldrekonferanse etter haustferien.  

 

Innstilling frå rektor: SMU tek saka til orientering 

 

Vedtak: SMU tek saka til orientering 

 

SAK 6 – 20/21: Orienteringar frå rektor  

Sykle i skulegarden i friminutta. Bruk av hjelm er viktig. Vi har også avgrensa området ute 

det er lov å sykle på, samt at det ikkje er lov å sykle der andre leiker.  

Vi har plan om å ha ein sykkeldag med ulike aktiviteter knytt til ferdigheiter og trafikkreglar.  

 

FAU oppfordrar at også personalet bruker hjelm år dei syklar. Rektor minnar personalet om 

dette på neste personalmøte.  

 

I tillegg kom det et innspel fra FAU om at elevane lager skilt der syklistar blir minna på at det 

er viktig å bruke hjelm. Skilta skal hengast opp på lyktestolpar på Fogn. Rektor tar dette 

vidare til lærarane. 

 

Renovering av skulegarden er i gang med nye reilestativ. I tillegg skal skulegarden 

oppgraderast i 2022 – 2023, jf. Kommunal plan etter tilsyn på skuleområda på skulane i 

gamle Finnøy og Rennesøy.  

 

Innstilling frå rektor: SMU tek saka til orientering 

 

Vedtak: SMU tek saka til orientering 

 

SAK 7 – 20/21: Ymse Det var ingen saker under ymse.  
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